
 

Protokół Nr 36 /2010 
z posiedzenia XXXVI Sesji Rady Gminy Obryte 

z dnia  26 października  2010 roku 
 
Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 15.04 
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie Sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Wprowadzenie zmian do  porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu  z  poprzedniego  posiedzenia  Sesji. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres kadencji. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Sadykierz na lata 2010-2017”. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Zambski Kościelne na lata 
    2010-2017”. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na rok 2010. 
10. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach 
       sprawdzianów i egzaminu. 
11. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy z analizy złożonych oświadczeń  
      majątkowych. 
12. Działalność Rady Gminy za okres kadencji 2006-2010. 
13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
14. Wolne wnioski i informacje. 
15. Zakończenie obrad. 
 
 
Ad.  1.  Otwarcia posiedzenia XXXVI Sesji Rady Gminy dokonał Pan Sławomir Podpora – Przewodniczący 
Rady Gminy. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu. 
 
Ad. 2.  Pan Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad. Na stan 15 radnych obecnych jest 15. Lista 
obecności stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 3. Wprowadzenie zmian do porządku obrad. 
 
P. Wójt – proszę o wprowadzenie do porządku dwa dodatkowe punkty: 1) podjęcie uchwały w sprawie 
przystąpienia do opracowania Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Obryte 
dotyczącego działki nr 2088 położonej we wsi Tocznabiel stanowiącej własność Skarbu Państwa w zarządzie 
Państwowego Gospodarstwa Leśnego Nadleśnictwa Pułtusk. 2) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłat 
za świadczenia realizowane przez Publiczne Przedszkole w Obrytem. 
P. Przewodniczący  - dodatkowe punkty wprowadzimy po punkcie 9, czyli 9a i 9b. 
 
Za przyjęciem porządku obrad z w/w zmianami głosowało 15 radnych (100%). 
 
Ad. 4.  Przyjęcie protokołu z  poprzedniego posiedzenia Sesji. 
 
P.Przew.RG – protokół  był wyłożony do wglądu przed posiedzeniem . Nie wniesiono żadnych uwag. 
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Za przyjęciem protokołu z poprzedniego posiedzenia sesji głosowało 14 radnych, 1 radny wstrzymał się od 
głosu. 
 
Ad. 5. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym radnym:  
P.Oleksa – jeżeli droga do Psar Nowin nie będzie robiona, to niech Wójt przynajmniej piasku nawiezie, bo 
tam nie ma nawet już z czego równać. 
P. Mroczkowski Wł. – w materiałach, które dostaliśmy na dzisiejszą sesję, zauważyłem programy dla dwóch 
wsi. Za kilka dni nas nie będzie jako Rady, i podejrzewam, ze Pana jako Wójta, a wypisywanie takich rzeczy 
jest nietaktowne, bo każdą uchwałę, którą podejmujemy dzisiaj, następna Rada może obalić. Wójt chciał 
sobie pomóc, a może tylko zaszkodzić. Ci, którym Pan nie napisał takiego Programu mogą poczuć się 
urażeni, a Ci, którym został taki program opracowany pomyślą, że przez sześć lat Wójt nic nie zrobił, a teraz 
cuda obiecuje. Ponieważ za zbyt dobrego gospodarza Wójt w gminie nie uchodzi , myślę, że takie programy, 
mógł Wójt umieścić na swojej stronie internetowej, jako kandydat na Wójta, a nie przypisywać tego gminie. 
Ten program jest świetny, ale to już nie nasza rola się tym zająć. Podczas gdy inni wójtowie zamykają swoje 
budżety blisko zera, Pan zamyka go na minusie około 4 mln zł. Korzystając ze środków gminy, nie udało się 
Panu zyskać ani centa. Weźmy pod uwagę choćby utylizację eternitu.  Inne gminy już wchodzą w program, 
wnioski piszą na docieplenie, bo 80% jest dopłat unijnych, szczególnie na docieplenie słoneczne. To jest 
ogromny nietakt z Pana strony w stosunku do przyszłej Rady i przyszłego Wójta.  
P. Smyk – w Bartodziejach na drodze podobno zamiast żwiru nawiezione jest gliny i przejechać się nie da.  
P. Jarosik – kiedy będzie koniec remontu drogi w Bartodziejach. 
P. Chmiel – czy gmina przystąpiła do programu korektorów słonecznych. 
P. Oleksa – na drodze powiatowej w Psarach doły się powybijały, przed zimą pasowałoby naprawić.  
P. Skoczylas – kiedy będzie zrobiony przepust na Sokołowie i na Zimnej Wodzie. 
 
Ad. 6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres kadencji. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom : 
P. Wójt – czas biegnie szybko, czteroletnia nasza kadencja minęła, czas na podsumowanie, co w tych 
czterech udało nam się zrealizować, jakie osiągnęliśmy sukcesy, a gdzie ponieśliśmy porażki. Przystępując do 
pracy na początku II kadencji byłem pełen zapału i nadziei, bo nareszcie ruszyły nabory z funduszy unijnych 
na tzw. RPO dla Województwa Mazowieckiego, gdzie dofinansowanie inwestycji wynosiło 85%. 
Złożonych zostało 6 wniosków, które przeszły weryfikację – zostały sprawdzone pod względem formalnym 
i merytorycznym, uchybień żadnych nie stwierdzono. Gorzej było z punktacją, żaden wniosek nie osiągnął 
wymaganej ilości punktów i żadna inwestycja z tego programu nie zakwalifikowała się do dofinansowania. 
Czar goryczy trzeba było szybko przełknąć i sięgnąć po te środki, które były jeszcze dostępne, tj. pieniądze z 
Samorządu Województwa Mazowieckiego, tzw. Marszałkowskie i unijne  - PROW. I w tym momencie 
chciałbym wymienić, jakie inwestycje, w jakich latach i za jakie kwoty zostały zrealizowane. 
1.  2007 rok. Modernizacja przepompowni ścieków we wsi Obryte, tzw. studzienek kanalizacyjnych. 
- koszt inwestycji – 150.000,00 zł 
- dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego – 100.000,00 zł 
- koszt własny – 50.000,00 zł 
2.  2007 r. Remont i adaptacja świetlicy wiejskiej w Zambskach Kościelnych. 
- koszt inwestycji – 127.000,00 zł 
- dofinansowanie z  tzw. SPO Sektorowy Program Operacyjny dla Województwa Mazowieckiego – 
97.000,00 zł 
- koszt własny – 30.000,00 zł 
3.  2007. Oświetlenie uliczne we wsi Psary Nowiny. 
- koszt inwestycji – 8.000,00 zł 
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- koszt własny – 8.000,00 zł 
4.  2007-2008 r. Remont szkolnych boisk sportowych przy PSP w Obrytem. 
- koszt inwestycji – 185.000,00 zł 
- dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego – 80.000,00 zł 
- koszt własny – 105.000,00 zł 
5.  2007-2009 r. Przebudowa drogi na asfaltową relacji Rozdziały – Rowy o długości 1800 m. 
- koszt inwestycji – 530.000,00 zł 
- dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego – 480.000,00 zł 
- koszt własny – 50.000,00 zł 
6.  2007-2009 r. Przebudowa drogi na asfaltową relacji Sokołowo Wł. – Sokołowo Parcele o długości 2 km 
- koszt inwestycji – 740.000,00 zł 
- dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego – 200.000,00 zł 
- koszt własny – 540.000,00 zł 
7.  2007-2009 r. Doposażenie jednostek OSP z terenu Gminy Obryte (zakup dwóch samochodów 
strażackich i sprzętu). 
- koszt zakupu – 317.000,00 zł 
- dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego – 170.000,00 zł 
- koszt własny – 147.000,00 zł 
8.  2007 r. Przebudowa drogi żwirowej na asfaltową w Zambskach Kościelnych. 
- koszt inwestycji – 37.000,00 zł 
- koszt własny – 37.000,00 zł 
9.  2008-2009 r. Remont budynku PSP w Zambskach Kościelnych (wymiana dachu, remont łazienek, 
wymiana ogrodzenia). 
- koszt inwestycji – 290.000,00 zł 
- dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego – 70.000,00 zł 
- koszt własny – 220.000,00 zł 
10.  2008 r. Remont budynku Urzędu Gminy – montaż kotłowni olejowej i remont łazienek. 
- koszt inwestycji – 150.000,00 zł 
- całość środki własne 
11.  2008 r. Zakup autobusu Iveco do przewozu dzieci  
- koszt zakupu – 216.000,00 zł 
- dofinansowanie z PFRON – 175.000,00 zł 
- koszt własny – 41.000,00 zł 
12.  2008 r. Wymiana istniejących zasuw i hydrantów na sieci wodociągowej na terenie Gminy Obryte. 
- koszt inwestycji – 150.000,00 zł 
- dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego – 100.000,00 zł 
- koszt własny – 50.000,00 zł 
13.  2008 r. Inwestycja powiatowo-gminna – budowa chodnika we wsi Psary. 
- koszt inwestycji – 520.000,00 zł 
- środki ze Starostwa Powiatowego – 420.000,00 zł 
- środki własne – 100.000,00 zł 
14.  2009 r. Montaż oświetlenia ulicznego we wsiach Zambski Stare, Ciółkowo Małe, Bartodzieje. 
- koszt inwestycji – 160.000,00 zł 
- koszt własny – 160.000,00 zł 
15.  2009 r. Remont budynku Szkoły Podstawowej we wsi Psary. 
- koszt inwestycji – 145.000,00 zł 
- dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego – 70.000,00 zł 
- koszt własny – 75.000,00 zł 
16.  2009 r. Przebudowa dróg na żwirowe – Zambski Kościelne, tzw. Mruczek i Zambski Stare. 
- koszt inwestycji – 108.000,00 zł 
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- dofinansowanie z FOGR– 44.980,00 zł 
- koszt własny – 63.020,00 zł 
17.  2009 r. Inwestycja powiatowo-gminna – budowa drogi asfaltowej we wsi Psary, budowa chodników we 
wsi Obryte, budowa drogi asfaltowej we wsi Gródek w kierunku Rząśnika. 
- całkowity koszt realizacji – 3.086.000,00 zł 
- dofinansowanie ze Starostwa Powiatowego – 1.500.000,00 zł 
- środki własne – 1.586.000,00 zł 
18.  2009-2010 r. Budowa nowej nawierzchni asfaltowej oraz chodnika o długości 2200 m we wsi Gródek 
Rządowy. 
- koszt inwestycji – 895.000,00 zł 
- całość środki własne 
19.  2010 r. Modernizacja centrum wsi Sokołowo Wł. 
- koszt inwestycji – 500.000,00 zł 
- dofinansowanie z PROW– 300.000,00 zł 
- koszt własny – 200.000,00 zł 
20.  2010 r. Przebudowa stacji uzdatniania wody we wsi Cygany. 
- koszt inwestycji – 1.167.000,00 zł 
- dofinansowanie z PROW– 715.000,00 zł 
- koszt własny – 452.000,00 zł 
21.  2010 r. Przebudowa drogi na żwirową o długości 1000 m we wsi Bartodzieje. 
- koszt inwestycji – 83.000,00 zł 
- dofinansowanie z FOGR– 35.000,00 zł 
- koszt własny – 48.000,00 zł 
22.  2010r. Przebudowa drogi na asfaltową relacji Zambski Kość. – Tocznabiel o długości 2 km 
- koszt inwestycji – 500.000,00 zł 
- całość środki własne 
- inwestycja w trakcie realizacji 
23.  2010 r. Montaż oświetlenia ulicznego we wsi Tocznabiel. 
- koszt inwestycji – 42.000,00 zł 
- całość środki własne 
- inwestycja w trakcie realizacji 
24.  2010 r. Zakup i zamontowanie przystanków autobusowych we wsiach Obryte, Psary, Wielgolas, 
Sadykierz, Gródek. 
- koszt inwestycji – 50.000,00 zł 
- całość środki własne 
25.  2007-2010 r. Żwirowanie dróg gminnych. 
- koszt realizacji – 160.000,00 zł 
- całość środki własne 
26.  2008-2010 r. Środki z Poakcesyjnego Programu Wspierania Obszarów Wiejskich (PPWOW) 
- nasza Gmina otrzymała i wydała kwotę 250.000,00 zł 
27.  2008-2010 r. Inwentaryzacja terenów nadnarwiańskich 
- koszt realizacji – 172.000,00 zł 
- całość środki własne 
Razem wydatkowano w latach 2007-2010 – 10.738.000,00 zł. 
Środki pozyskane z zewnątrz – 4.806.980,00 zł 
Środki własne Gminy – 5.931.020,00 zł 
P. Smyk – jaki jest roczny budżet gminy. 
P. Abramczyk – prawie 17 mln zł. 
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Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Sadykierz na lata 
2010-2017”. 
 
P. Przewodniczący RG udzielił głosu następującym osobom: 
P. Piotrowski – Inspektor do spraw inwestycji, zamówień publicznych i obrony cywilnej – jest to plan, który 
jest stworzony pod Plan Rozwoju Obszarów Wiejskich. W tym roku planujemy złożyć wniosek na 
dofinansowanie do remontu świetlicy wiejskiej w Sadykrzu. Ten Plan jest jednym z załączników 
wymaganych do złożenia wniosku na dofinansowanie tej inwestycji. Jeżeli chodzi o remont świetlicy 
wiejskiej, to wniosek był składany w 2009 roku do Regionalnego Programu Operacyjnego. Wniosek się 
zakwalifikował, ale nie uzyskał wymaganego minimum 60 punktów. Uzyskaliśmy tylko 52 punkty, więc 
wniosek został wpisany na listę rezerwową. Teraz pojawił się nabór z Programu Obszarów Wiejskich, więc 
chcemy z niego skorzystać. Prace będą polegały na remoncie świetlicy, tak jak zostało to zrobione w 
Sokołowie, oprócz placu na zewnątrz. Czyli pokrycie dachu blachą, elewacja zewnętrzna, wymiana okien, 
remont wewnątrz, a także będą wykonane parkingi za świetlicą.  
P. Pudlis – remont świetlicy w Sadykrzu był dużo wcześniej zaplanowany niż w 2009 roku. Tam się 
wszystko wali i my staraliśmy się sami ją wyremontować. Nawet już mieliśmy deski na podłogę, ale jak były 
szanse na pozyskanie środków z unii na remont remizy, to z tych desek zrobiliśmy salę gimnastyczną w 
szkole podstawowej. Jesteśmy jedyną wsią, która w tej kadencji coś dla gminy dała, a nic nie otrzymała. 
Dzięki mieszkańcom Płus i Sadykrza powiększyliśmy majątek gminy. Mam w tym własny udział 
finansowy, bo sporo mojego materiału poszło. Są dwie skrajności w Sadykrzu – piękny kościół, a obok taka 
szpetna remiza. Z tego co pamiętam, to już jest trzecia uchwała w tej sprawie i mam nadzieję, że tym razem 
to przejdzie. Tylko do tego Planu powinno się jeszcze dopisać Płusy, bo ta wieś też korzysta ze świetlicy. 
P. Piotrowski – nie możemy Płus dopisać, bo Program odnosi się do konkretnej miejscowości. 
 
P. Przewodniczący RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 
Uchwała Nr XXXVI/212/2010 w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Sadykierz na lata 
2010-2017” została podjęta.. 
 
Ad.8.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Zambski Kościelne na 
lata 2010-2017”. 
 
P. Przewodniczący RG udzielił głosu następującym osobom: 
P. Piotrowski – to jest ten sam Plan, co w Sadykrzu, tylko że w Zambskach Kościelnych wniosek składa 
ksiądz, jako przedstawiciel parafii, a nie gmina. Proboszcz złożył wniosek na remont dachu w kościele, więc 
też musi być Plan Odnowy Miejscowości wprowadzony. Było spotkanie wiejskie i mieszkańcy większością 
głosów zatwierdzili ten projekt.  
P. Chmiel – dach w kościele w Zambskach był już przykrywany, ale tylko na tej części, gdzie stoją ludzie. 
Nad prezbiterium rzeczywiście ten dach przecieka, więc trzeba poczynić kroki i środki na naprawę pozyskać 
jeszcze w tym roku, bo wiadomo, że ten plan będzie realizowany w przyszłych latach.  
P. Oleksa – W Projekcie dla Zambsk Kościelnych jest słowo Sadykierz. 
P. Piotrowski – Plan był pisany w trybie natychmiastowym, więc pomyłka mogła się zdarzyć. 
 
P. Przewodniczący RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
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Uchwała Nr XXXVI/213/2010 w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Zambski Kościelne 
na lata 2010-2017” została podjęta.. 
 
Ad. 9.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Obryte na rok 2010. 
 
P. Przewodniczący RG udzielił głosu następującym osobom: 
P. Abramczyk – Główny Spec. ds. Księg.owo-Budżetowych –  
Zmiany po stronie dochodów 
Dział 751 Urzędy naczelnych organów władzy państwowej, kontroli i ochrony prawa oraz sądownictwa 
Zwiększenie dochodów w rozdziale 75109 Wybory do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw, 
wybory wójtów, burmistrzów i prezydentów miast oraz referenda gminne, powiatowe i wojewódzkie o 
kwotę 34.809,00 zł w związku z decyzją z Krajowego Biura Wyborczego o wysokości przyznanej dotacji na 
zadania zlecone gminie związane z przygotowaniem i przeprowadzeniem wyborów zarządzonych na dzień 
21 listopada 2010 r. 
Dział 854 Edukacyjna opieka wychowawcza 
Zwiększenie planu dochodów w rozdziale 85415 Edukacyjna opieka wychowawcza o kwotę 10.920,00 zł w 
związku ze zmianą planu dotacji na 2010 r. decyzją nr 169 Wojewody Mazowieckiego. Powyższe środki 
przeznaczone są na dofinansowanie świadczeń pomocy materialnej dla uczniów o charakterze socjalnym. 
Zmiany po stronie wydatków 
Dział 010  Rolnictwo i łowiectwo 
Rozdział 01036 Restrukturyzacja i modernizacja sektora żywnościowego oraz rozwój obszarów wiejskich 
Zmniejsza się plan wydatków majątkowych o kwotę 2.000,00 zł dotyczący zadania inwestycyjnego pn. 
„Modernizacja przestrzeni publicznej we wsi Zambski Kościelne polegająca na przebudowie placu wraz z 
infrastrukturą towarzyszącą” celem zabezpieczenia planu wydatków majątkowych w kwocie 2.000,00 zł na 
planowane nowe wieloletnie zadanie inwestycyjne pn. Remont Gminnego Domu Kultury we wsi Sadykierz. 
Dział 600  Transport i łączność 
Rozdział 60016 Drogi publiczne i gminne 
Zwiększa się plan wydatków o kwotę 7.000,00 zł z przeznaczeniem na zakup przepustów drogowych na 
drogi gminne oraz usługi związane ze żwirowaniem dróg. 
Dział 700 Gospodarka mieszkaniowa 
Rozdział 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami 
Zmniejsza się plan wydatków na  zakup usług pozostałych o kwotę 3.000,00 zł oraz plan wydatków na kary i 
odszkodowania wypłacane na rzecz osób prawnych o kwotę 2.000,00 zł celem zwiększenia planu wydatków 
w dziale 600 rozdziale 60016 o kwotę 5.000,00 zł. 
Dział 710 Działalność usługowa 
Rozdział 71004 Plany zagospodarowania przestrzennego 
Zmniejsza się plan wydatków na  wynagrodzenia bezosobowe o kwotę 2.000,00 zł celem zwiększenia planu 
wydatków w dziale 600 rozdziale 60016 o kwotę 2.000,00 zł oraz zmniejszenie planu wydatków na zakup 
usług pozostałych o kwotę 13.000,00 zł celem zwiększenia planu wydatków w rozdziale 900001 
Gospodarka ściekowa i ochrona wód o kwotę 13.000,00 zł z przeznaczeniem na zakup usług remontowych. 
Dział 751 Urzędy naczelnych organów władzy państwowej, kontroli i ochrony prawa oraz sądownictwa 
Rozdział 75109 Wybory do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw, wybory wójtów, burmistrzów 
i prezydentów miast oraz referenda gminne, powiatowe  i wojewódzkie 
W związku z otrzymaną decyzją przyznającą dotację na wybory zarządzone na dzień 21 listopada 2010 r. 
zwiększenie planu wydatków na: świadczenia na rzecz osób fizycznych o kwotę 21.532,00 zł, składki na 
ubezpieczenia społeczne i Fundusz Pracy o kwotę 501,00 zł wynagrodzenia bezosobowe o kwotę 6.074,00 
zł, zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 3.210,00 zł, zakup usług pozostałych 1.279,00 zł, podróże 
służbowe krajowe o kwotę 1.476,00 zł. zakup materiałów papierniczych i akcesoriów komputerowych o 
kwotę 737,00 zł 
Dział 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa 
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Rozdział 75412 Ochotnicze straże pożarne 
Zmniejsza się plan wydatków na zakup usług remontowych o kwotę 700,00 zł celem zwiększenia planu 
wydatków na zakup usług pozostałych o kwotę 700,00 zł. 
Dział 851 Ochrona zdrowia 
Rozdział 85154 Przeciwdziałanie alkoholizmowi 
Zmniejszenie planu wydatków na składki na ubezpieczenia społeczne o kwotę 1.000,00 zł oraz zakupu 
materiałów i wyposażenia o kwotę 1.500,00 zł celem zwiększenia planu wydatków na wynagrodzenia 
bezosobowe w kwocie 2.500,00 zł. 
Dział 852 Pomoc społeczna 
Rozdział 85212 Świadczenia rodzinne, świadczenia z funduszu alimentacyjnego oraz składki na 
ubezpieczenia emerytalne i rentowe z ubezpieczenia społecznego 
Po dokonaniu analizy planu wydatków w Ośrodku Pomocy Społecznej dokonano przeniesień pomiędzy 
grupami wydatków. Zmniejsza się wydatki na świadczenia na rzecz osób fizycznych kwotę 768,00 zł, zakup 
usług pozostałych o kwotę 1.200,00 zł oraz podróże służbowe krajowe o kwotę 200,00 zł celem zwiększenia 
planu wydatków na zakup materiałów i wyposażenia o 379,00 zł, na składki na ubezpieczenia 768,00 zł, oraz 
zakup usług remontowych w kwocie 1.021,00 zł 
Dział 854 Edukacyjna opieka wychowawcza 
Rozdział 85415 Pomoc materialna dla uczniów 
Zwiększenie planu wydatków w świadczeniach na rzecz osób fizycznych o kwotę 10.920,00 zł z 
przeznaczeniem na dofinansowanie świadczeń pomocy materialnej dla uczniów  
o charakterze socjalnym w związku ze zwiększeniem planu dotacji na ten cel. 
Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 
Rozdział 90001 gospodarka ściekowa i ochrona wód 
Zmniejsza się plan wydatków na zakup usług obejmujących wykonanie ekspertyz o kwotę 500,00 zł. 
Zwiększenie planu wydatków na zakup usług remontowych o kwotę 13.500,00 zł  
w związku z awarią na przepompowni ścieków w Gródku Rządowym. 
Dział 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 
Rozdział 92105 Pozostałe zadania w zakresie kultury 
W związku z planowanym zadaniem inwestycyjnym pn. Remont Gminnego Domu Kultury we wsi 
Sadykierz zabezpieczenie planu wydatków na 2010 r. w kwocie 2.000,00 zł na aktualizację kosztorysu. 
P. Mroczkowski J. – na rok 2010 planowana jest budowa nadnarwiańskiej magistrali  za kwotę  250.000.00 
zł. Według tego projektu, ta inwestycja kończy się w 2011 roku., a w Planie Odnowy Miejscowości budowa 
magistrali jest ujęta na lata 2013-2015. I to samo jest w Sadykrzu.. Na ten rok mamy zaplanowane  
300.000.00 zł, koniec inwestycji w 2011 roku, a w Planie Odnowy Miejscowości jest ujęte w latach 2013-
2015. Czyli te 250.000.00 zł pani ma w kasie? 
P. Abramczyk – ta inwestycja automatycznie przejdzie na nowy rok. i będzie w wydatkach inwestycyjnych 
w przyszłym roku.. 
P.  Mroczkowski J. – czyli te pieniądze zostały? 
P. Abramczyk – jeżeli jest zaplanowane, to są zabezpieczone środki. 
P. Chmiel – mamy na ten rok zaplanowane tyle pieniędzy na tą inwestycję, a według Planu zaczynamy ją 
dopiero za dwa lata. Będziemy te pieniądze przetrzymywać? 
P. Abramczyk – one przejdą jako wolne środki na przyszły rok. 
P. Chmiel –  bierzemy kredyty, płacimy odsetki, a tu trzymamy tyle pieniędzy. 
P. Abramczyk – żeby zwolnic środki, to trzeba te zadania inwestycyjne zdjąć z budżetu decyzją Rady. Bo 
jeżeli one zostaną w budżecie, to musimy środki zaplanować i przeznaczyć na nie albo pieniądze własne albo 
pożyczyć.  
P. Mroczkowski J. – z Pani poprzedniczką też ten temat był omawiany i też Wójt tłumaczył o 
szufladkowaniu pieniędzy. Ale czy to są pieniądze wirtualne, czy wy je w kasie macie. Najprawdopodobniej 
tych pieniędzy nie ma, może przeznaczone były na coś innego. Bo za 300.000.00 zł to już można kanalizację 
zrobić. 
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P. Abramczyk – to nie są pieniądze wirtualne, tylko faktyczne, które są zabezpieczone w budżecie na ten cel i 
jeżeli ich nie wydatkujemy, to przechodzą na kolejny rok jako środki własne. 
P. Chmiel – to po co czekać z rozpoczęciem kanalizacji dwa lata, jeżeli już są na to pieniądze. Trzeba było w 
tym roku zacząć robić. 
P. Wójt – trzeba mieć pełną kwotę, żeby móc zacząć robić. 
P. Chmiel – to kiedy będziemy mieli 4.000.000.00 zł własnych środków. Nigdy nie zaczniemy robić tej 
kanalizacji.  
P. Piotrowski – teraz nie ma naborów na wnioski. 
P. Wójt – jest nabór tylko na Plan Odnowy Miejscowości, więc składamy, żeby nie przegapić takiej okazji. 
P. Chmiel – przez rok zostały pieniądze przetrzymane, a nie wykorzystane na nic.  
P. Abramczyk –  jeżeli się okaże, że za miesiąc będzie możliwość złożenia wniosku na kanalizację, a nie 
będziemy mieli zabezpieczonych własnych środków w budżecie, to automatycznie nie możemy złożyć tego 
wniosku.  
P. Wójt – nabory na to mają ruszyć w przyszłym roku.  
P. Smyk – wnioski na 5 lat już się składa? 
P. Wójt – na złożenie wniosku jest miesiąc czasu, tylko wcześniej muszą być przygotowane i zatwierdzone 
przez Radę. 
P. Smyk – a nie można tych pieniędzy teraz na kanalizację do Sadykrza dać. 
P. Wójt – 300.000.00 zł to za mała kwota, żeby całą kanalizację zrobić. 
P. Smyk – trzeba było wcześniej ten Program zrobić. 
P. Wójt – nie ma naborów na wnioski.  
P. Chmiel – a jak będą nabory, to zdążymy wszystko załatwić. 
P. Piotrowski – dokumentacja i pozwolenie na budowę już jest. 
 
P. Abramczyk odczytała uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 4 osoby wstrzymały się od głosu. 
 
Uchwała Nr XXXVI/214/2010 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na rok 2010 została 
podjęta.. 
 
Ad. 9a. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Obryte dotyczącego działki nr 2088 położonej we wsi 
Tocznabiel stanowiącej własność Skarbu Państwa w zarządzie Państwowego Gospodarstwa Leśnego 
Nadleśnictwa Pułtusk. 
 
P. Przewodniczący RG udzielił głosu następującym osobom: 
P. Wójt – trzeba przygotować Plan Zagospodarowania Przestrzennego pod wyłączenie gruntu na drodze 
Psary Nowiny, a do realizacji przystąpimy na wiosnę. 
 
P. Przewodniczący RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
P. Chmiel – chciałbym się dowiedzieć, o co w tym chodzi.  
P. Wójt – wysłaliśmy pismo do Warszawy o wyłączenie gruntu z produkcji leśnej pod budowę drogi Psary – 
Psary Nowiny. Miała być to tylko formalność, ale wrócił Dyrektor z urlopu i kazał sporządzić Plan 
Zagospodarowania Przestrzennego na ten odcinek drogi. Tyle, że ten odcinek mieści się w Natura 2000. 
Załatwienie tego najszybszym sposobem potrwa pół roku. A bez tego zrobić drogi nie możemy.  
P. Chmiel – to jest droga na Tocznabiel? 
P. Wójt – to jest nadleśnictwo Tocznabiel, ale droga położona jest w Psarach Nowinach. Ona na mapach 
figuruje jako las. 



 9 

P. Smyk – to jak urzędnik państwowy jest na urlopie, to nikt go nie zastępuje. 
P. Wójt – nie. 
P. Chmiel – to nie chodzi o drogę do Szygłówka. 
P. Wójt – nie. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 
Uchwała Nr XXXVI/215/2010 w sprawie przystąpienia do opracowania Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Obryte dotyczącego działki nr 2088 położonej we wsi Tocznabiel 
stanowiącej własność Skarbu Państwa w zarządzie Państwowego Gospodarstwa Leśnego Nadleśnictwa 
Pułtusk. została podjęta.. 
 
Ad. 9b. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia realizowane przez Publiczne 
Przedszkole w Obrytem. 
 
P. Przewodniczący RG udzielił głosu następującym osobom: 
P. Sekretarz – w 2005 r. Rada Gminy podjęła uchwałę, na mocy której została wprowadzona stała opłata za 
przedszkole. Na dzień dzisiejszy jest to 20 zł miesięcznie od jednego dziecka. Teraz nastąpiła zmiana w 
Ustawie o Systemie Oświaty, która wyeliminowała  stałą opłatę. Nowa Ustawa jest tylko zmianą 
poprzedniej, gdzie zamiast stwierdzenia „stała opłata” wprowadzony jest zwrot „opłata za świadczenia  
realizowane przez przedszkole”. Są to świadczenia, które są realizowane ponad minimum programowe.  Te 
minimum na dzień dzisiejszy jest w wielkości 5 godzin dziennie, natomiast przedszkole jest czynne 9,5 
godziny. W związku z tym za pozostały czas pobiera się opłatę. Nasza propozycja jest taka, żeby ta opłata 
pozostała w tej samej wysokości. W przypadku, gdy dziecko jest nieobecne danego dnia w przedszkolu, to 
pomniejsza się te 20 zł, proporcjonalnie do kwoty, jaka wynika z dni nieobecnych w danym miesiącu. W 
uchwale jest określone, za co jest pobierana opłata, czyli: za dodatkową naukę języka angielskiego, za 
rytmikę i za gimnastykę korekcyjno-kompensacyjną. Opłata nie jest wygórowana, ponieważ wynagrodzenie 
nauczyciela za te dodatkowe zajęcia jest o wiele wyższe.  
 
P. Przewodniczący RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 
Uchwała Nr XXXVI/216/2010 w sprawie ustalenia opłat za świadczenia realizowane przez Publiczne 
Przedszkole w Obrytem została podjęta.. 
 
Ad. 10. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach 
sprawdzianów i egzaminu.  
 
P. Przewodniczący RG – informacje w tym zakresie otrzymali wszyscy radni. 
P. Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P. Oleksa – szkoły na terenie naszej gminy pracują bardzo dobrze, osiągamy wiele sukcesów w różnych 
konkursach. Teraz w Pułtusku z okazji Dnia Edukacji Narodowej odbyło się spotkanie kuratora 
warszawskiego z władzami powiatu i miasta i było tam wiele wyróżnień dla nauczycieli w postaci medali za 
długoletnią pracę i różne zasługi. Z naszej szkoły nie było nikogo. Ja obserwuję to od wielu lat i z naszej 
gminy nikt w tym nie uczestniczy. Czy o to nikt nie występuje, czy nam akurat nie przyznają nagród. 
P. Szczepanik – Dyrektor GZESiP – wystąpiliśmy z wnioskiem w zeszłym roku, ale muszą być duże 
osiągnięcia nauczycieli, więc te wnioski nie przeszły.  
P. Mroczkowski Wł. – ile było wniosków złożonych w tym roku. 
P. Szczepanik – ja nie mogę o to występować. 
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Ad. 11. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy z analizy złożonych oświadczeń 
majątkowych. 
 
P. Przew. RG – wszyscy radni złożyli oświadczenia majątkowe za 2009 rok kompletne i w ustawowym 
terminie. Oświadczenia zostały przesłane do Urzędu Skarbowego w celu weryfikacji danych zawartych w 
oświadczeniach. Naczelnik Urzędu Skarbowego w Pułtusku przekazał informację o wynikach analizy 
oświadczeń majątkowych.  
Przewodniczący Rady Gminy odczytał powyższe pismo w części dotyczącej radnych. 
P.Przew.RG udzielił głosu Panu Wójtowi. 
P. Wójt – wszystkie osoby pełniące funkcje publiczne w naszej gminie zobowiązane do składania 
oświadczeń majątkowych Wójtowi Gminy, złożyły oświadczenia majątkowe za 2009 rok kompletne i w 
ustawowym terminie. Oświadczenia zostały przesłane do Urzędu Skarbowego w celu weryfikacji danych 
zawartych w oświadczeniach. Naczelnik Urzędu Skarbowego w Pułtusku oraz w Wyszkowie przekazał 
informację o wynikach analizy oświadczeń majątkowych. 
P. Wójt odczytał pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Wyszkowie oraz część pisma naczelnika Urzędu 
Skarbowego w Pułtusku dotyczącą pracowników, kierowników oraz dyrektorów jednostek samorządowych. 
P. Przewodniczący Rady Gminy odczytał również pismo Wojewody Mazowieckiego dotyczące oświadczeń 
majątkowych złożonych przez Przewodniczącego Rady Gminy oraz Wójta Gminy. 
Pisma powyższe stanowią załącznik do protokołu. 
 
Ad. 12. Działalność Rady Gminy za okres kadencji 2006-2010. 
 
P. Przew. RG -  WYSOKA RADO!  
12 listopada 2010 roku kończy się V kadencja Rady Gminy, w tym dniu kończy się też kadencja Wójta.  
Rada Gminy swoją działalność prowadziła przez okres 4 lat w oparciu o ustawę z dnia 8 marca 1990 r. o 
samorządzie gminnym oraz Statutu Gminy Obryte. 
Rada Gminy w okresie swojej działalności podejmowała sprawy publiczne o znaczeniu lokalnym. 
Rada Gminy jest organem stanowiącym i kontrolnym w gminie. Rada Gminy V kadencji. uchwalała 
budżety gminy na poszczególne lata, rozpatrywała sprawozdania z wykonania budżetu oraz podejmowała 
uchwały w sprawie udzielania absolutorium wójtowi. Podejmowała uchwały w sprawach podatków i opłat 
lokalnych, zaciągała pożyczki i kredyty oraz emitowała obligacje komunalne. Podejmowała uchwały w 
sprawach majątkowych, kontrolowała działalność wójta oraz gminnych jednostek organizacyjnych, 
stanowiła akty prawa miejscowego. 
Działalność Rady Gminy poprzez prowadzenie wspólnie z wójtem właściwej pracy, zgodnie odnotowały 
korzyści społeczno-ekonomiczne z tej bezpośredniej, najbardziej demokratycznej formy sprawowania 
władzy lokalnej. Demokracja to nie tylko wolność sprawowania władzy, ale przede wszystkim 
odpowiedzialność za efekty i skutki rządzenia.  
W dniu dzisiejszym sesji dokonujemy podsumowania minionej kadencji, analizujemy sukcesy i porażki. 
Podsumowanie nie ogranicza się do zestawienia faktów, statystyk i analizy danych. Mniej odnosimy się do 
czynnika ludzkiego do radnych. Na pewno wielu z nich traktuje swoją funkcję jako powołanie do pracy 
społecznej. Należy gratulować im takiej postawy i podziękować za dobry przykład oraz cenny wkład w 
kształtowaniu społeczeństwa obywatelskiego w naszej gminie. Lepszą przyszłość można osiągnąć jedynie 
przez zgodne współdziałanie społeczeństwa, samorządu i władzy rządowej, konsekwentnie realizując 
długofalową koncepcję całościowego, harmonijnego rozwoju.  
Wysoka Rado! 
W dniu 25 listopada 2006 r. odbyła się pierwsza Sesja nowo wybranej Rady Gminy. Sesja ta miała charakter 
organizacyjny, czyli złożenie ślubowania przez radnych. Wybór Przewodniczącego i V-ce 
Przewodniczącego Rady Gminy, wybór Przewodniczących stałych Komisji Rady Gminy oraz powołanie 
składów osobowych stałych Komisji. Na poszczególnych sesjach Rady Gminy podejmowane były uchwały 
w sprawie: 
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stawek podatków i opłat lokalnych, 
opłat za wodę i ścieki, 
uchwalenia budżetu, 
sprawozdania rocznego z wykonania budżetu i udzielenia absolutorium Wójtowi, 
corocznie podejmowano uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Rady Gminy i poszczególnych 
Komisji Rady Gminy, 
przyjęto plan Rozwoju Lokalnego Gminy Obryte na lata 2007-2013, 
uchwalono Regulamin dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy, 
uchwalono Gminną Strategię Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2007-2013, 
przyjmowano plany odnowy miejscowości, 
w sprawie zbycia mienia komunalnego gminy, 
dokonywano zmian w Statucie jednostek organizacyjnych. 
Na sesjach Rady Gminy omawiane były sprawy takie jak: 
Stan porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli oraz ruchu drogowego, działalność Powiatowego 
Biura Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa, aktualna sytuacja w rolnictwie, działalność 
Gminnej Biblioteki Publicznej w Obrytem, stan wodociągów i kanalizacji.  
Wójt Gminy na każdej sesji Rady Gminy omawiał sprawy związane z realizacją zadań inwestycyjnych oraz 
spraw bieżących Gminy. 
Podejmowano uchwały w sprawie gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 
alkoholowych oraz przeciwdziałanie narkomanii na terenie gminy. 
Corocznie dokonywano oceny działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Obrytem. 
Rada Gminy przyjęła Lokalny Program Opieki nad Dzieckiem i Rodziną na lata 2010-2015. 
Przyjęła również Program Usuwania Azbestu dla Gminy Obryte na lata 2009-2019, udzielała pomocy 
finansowej Powiatowi Pułtuskiemu na realizację zadań inwestycyjnych realizowanych na terenie Gminy 
Obryte. Na sesjach Rady Gminy przedstawiano informację o przygotowaniu placówek oświatowych do 
rozpoczęcia roku szkolnego oraz o obsłudze mieszkańców gminy w zakresie opieki medycznej. 
Podejmowane były uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy na sesji Rady Gminy.? 
Na każdej sesji Rady Gminy podejmowano uchwały w sprawie zmian budżetu. 
Rada Gminy rozpatrywała również skargi złożone na działalność Wójta Gminy 
Rada Gminy w Obrytem odbyła w minionej kadencji  35 sesji, na których podjęła 211 uchwał. 
Podejmowane uchwały zapadały większością głosów. Przed podjęciem poszczególnych uchwał omawiane 
były one na posiedzeniach poszczególnych Komisji Rady Gminy. 
Wysoka Rado! 
Radni obecnej kadencji w pełni dotrzymali złożonego ślubowania.  Kierowali się dobrem wspólnoty 
samorządowej, utrzymywali więź z mieszkańcami i ich organizacjami, przyjmowali ich postulaty i 
przekazywali je organom do rozpatrzenia. Brali czynny udział w pracach Rady Gminy i jej Komisjach 
wykonując mandat, postępowali godnie, rzetelnie i uczciwie. 
Wysoka Rado! 
Współpraca Przewodniczącego i V-ce Przewodniczącego Rady Gminy, Przewodniczących poszczególnych 
Komisji Rady Gminy oraz radnych z Wójtem, Sekretarzem, Skarbnikiem, Kierownikami poszczególnych 
działów i pracownikami Urzędu Gminy oraz jednostkami organizacyjnymi Urzędu Gminy układała się 
dobrze. Dobrze układała się także współpraca wewnątrz Rady Gminy pomiędzy poszczególnymi radnymi. Z 
mojej strony chciałbym bardzo przeprosić tych, którzy poczuli się urażeni.  
Składam podziękowanie za dobrze wykonaną pracę wszystkim radnym. Część radnych nie znajdzie się już 
w nowej kadencji Rady Gminy, ale wszystkim  radnym życzę wygrania wyborów. 
Składam podziękowania za dobrą współpracę Wójtowi i wszystkim pracownikom Urzędu Gminy, 
Kierownikom jednostek organizacyjnych, Dyrektorom szkół, a w szczególności Pani Zofii Bala, która jest 
bezpośrednim współpracownikiem całej Rady. 
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P. Wójt – Szanowni Radni! Kończy się czteroletnia kadencja i chciałbym podziękować za współpracę 
radnym, sołtysom, ponieważ zawsze korzystałem z Waszej pomocy, nigdy mi nie odmawiano. Różnie nam 
się układało w tej kadencji, ale taka jest rola wójta, żeby godził, a nie różnił radnych. I tak starałem się 
pracować. Jednocześnie chciałem przeprosić. Może kogoś uraziłem lub obraziłem, ale w wyniku emocji 
wyzwalają się złe instynkty. Ja też jestem tylko człowiekiem i czasami mnie ponosiły nerwy. Życzę 
wszystkim radnym wygranych wyborów, konkurencja jest duża, niech wygrają najlepsi.  
Następnie Pan Wójt, Przewodniczący Rady i Wiceprzewodniczący Rady wręczyli podziękowania 
wszystkim radnym. 
P. Chmiel –odmówiłem przyjęcia  tego upominku ze względu na dwie sprawy. Pierwsza sprawa jest taka, że 
zostałem przez Przewodniczącego przedstawiony w złym świetle, jako osoba, która prowadzi klub i pewnie 
kradnie pieniądze, bo powstała niejasność, że się nie rozliczam z klubu. Następna sprawa, to myślę, że nie 
słusznie zostaliśmy posądzeni  do Urzędu Skarbowego i później przez trzy miesiące musieliśmy sprawę 
wyjaśniać. Do dziś nie padło słowo „przepraszam”. Przez 4 lata nikt mi nic nie zarzucił. Rozliczam się z 
Urzędem Skarbowym z każdego roku i tam nie ma żadnych niejasności. A oczerniać mnie publicznie przed 
całym powiatem w gazecie jest niedopuszczalne.  
P. Wójt – Pan Kazimierz Pudlis nie startuje już w wyborach samorządowych na następną kadencję, więc 
chciałem Panu podziękować za te trzy kadencje spędzone w Radzie. Ja współpracowałem z Panem Pudlisem 
dwie kadencje i chciałem powiedzieć, że posiada wszystkie cechy, jakie powinien mieć radny. Różnie 
między nami bywało, był Pan szczery aż do bólu, sam musiałem nieraz przełknąć czar goryczy, ale zawsze 
Pan mówił prawdę prosto w oczy. Życzę panu dalszych sukcesów w pracy zawodowej.  
P. Pudlis – prawdę mówiąc jestem trochę zaskoczony, nie spodziewałem się tego. Szkoda, że odchodzę, ale 
przychodzi taki czas, kiedy człowiek musi powiedzieć „dość”. Chciałbym podziękować Wójtowi, 
Przewodniczącemu, radnym, a także przeprosić, jeżeli powiedziałem komuś coś nieprzyjemnego. 
Chciałbym, żeby następne kadencje Rady były lepsze, chociaż ta też nie była zła. Dziękuję bardzo.  
 
Ad. 13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 
P.Przewodniczący RG udzielił głosu następującym radnym: 
P. Smyk – diety sołtysów powinno się zrównać z dietami radnych. Oni więcej robią niż my.  
P. Przew. RG – trzeba by było uchwałę zmienić. Sam wniosek nic nie da.  
P. Smyk – ja zgłaszam wniosek formalny, żeby zrównać diety sołtysów z radnymi. 
P. Przew. RG – ja się z Panem zgadzam, ale to będzie zadanie dla nowej Rady. 
P. Mecenas – to nie ma przełożenia na decyzję, jaką podejmie nowa Rada, bo nie możemy przyszłej Rady do 
niczego zobowiązywać. Także podejmowanie teraz wniosków jest bezskuteczne. 
P. Smyk – ale dzisiaj prawnie jako Rada działamy. Ja zgłosiłem wniosek formalny i proszę o przegłosowanie. 
P. Przew. RG – trzeba najpierw zabezpieczyć pieniądze w budżecie na ten cel.  
 
Za wnioskiem Pana Lecha Smyka głosowało 15 radnych. 
 
P. Wójt -  1)dot. interpelacji P. Oleksy – w tym tygodniu na pewno nie dam rady tego zrobić, może w 
przyszłym. 2)dot. interpelacji P. Mroczkowskiego Wł. – jest nabór wniosków do końca listopada, więc 
musieliśmy się pośpieszyć. A że jest teraz ostatnia sesja , to musieliśmy uchwałę podjąć. Jest okazja, więc 
musimy z niej skorzystać. 3)dot. interpelacji P. Smyka – żwir jest dobry. Taki sam był kładziony w 
Zambskach i na Mruczku. 4)dot. interpelacji P. Jarosika –odbiór drogi jest 27 października 2010r. 5)dot. 
interpelacji P. Chmiela – wnioski na korektory wchodzą w przyszłym roku. 6)dot. interpelacji P. Oleksy – u 
mnie też są dziury na drodze, więc P. Strzyżewski przejedzie i drogę porówna. 7)dot. interpelacji P. 
Skoczylasa – w czwartek przepusty założymy. 
 
Ad. 14. Wolne wnioski i informacje.  
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P.Przew.RG udzielił głosu następującym  osobom: 
P. Koński J. – sołtys wsi Psary – jeżeli my mamy 80 zł, a roznosimy dużo upomnień, nakazów, to może od 
każdego rozniesionego dokumentu po 1 zł powinno być zapłacone, to wtedy nie trzeba będzie zmieniać 
ustawy. 
P. Wyrzykowska – sołtys wsi Ulaski – czy koło P. Witkowskich piach będzie nawieziony. 
P. Wójt – w tamtym roku nawiozłem, w tym  roku już nie mam pieniędzy na to. 
P. Plonkowski – mieszkaniec wsi Zambski Kościelne -  w punkcie 7 i 8 w Uchwałach jest tytuł „Plan 
Odnowy Miejscowości (…)”. A w trakcie Sesji było mówione o nieruchomościach położonych w tych 
miejscowościach. To jest taki przypadek. 
P. Wójt – my składamy wniosek na konkretny cel. 
P. Plonkowski – mówimy o tytule. Uchwała jest na całą miejscowość, a robiony będzie jeden budynek. 
P. Sekretarz – jest to prawidłowa nazwa. Przy innej wniosek by nie przeszedł.  
 
Ad. 15. Zakończenie obrad. 
 
Godz. 16.51 – Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie XXXVI Sesji Rady Gminy 
Obryte. 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Protokolant: 
 
/Zofia Bala/ 
 
        Przewodniczący Rady Gminy 
 
                           /Sławomir Podpora/ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


